
Kłobuck, dnia 19 lipca 2022 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 7/2022

Obrady rozpoczęto 19 lipca 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:20 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Marcin Wojtysek
6. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z listą
obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 6/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 14.06.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 
BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 6/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 14.06.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Angelika Borowiecka-Idziak, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w 
szkołach podstawowych i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Kłobuck.

Sekretarz S. Piątkowska zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach 
podstawowych i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kłobuck.. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Angelika Borowiecka-Idziak, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Kłobuck na rok szkolny 2022/2023 w celu ustalenia zwrotu kosztów 
rodzicom za przewóz dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców.

Dyrektor CEA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Kłobuck na rok szkolny 2022/2023 w celu ustalenia zwrotu 
kosztów rodzicom za przewóz dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców.. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Angelika Borowiecka-Idziak, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak

6. Sprawy różne.



Przewodniczący Komisji B. Saran zapytał, czy Ciepłownia w Kłobucku zgłasza, że może być 
problem z dostawami ciepła dla mieszkańców.

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że nie posiada takich informacji. 

Radna A. Borowiecka-Idziak zgłosiła problem dotyczący połączeń autobusowych między 
Kamykiem, a Kłobuckiem. 

Radny M. Wojtysek zgłosił problem dotyczący połączeń autobusowych między Łobodnem, a 
Kłobuckiem. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że nie jest to zadanie własne gminy. Problem należy 
zgłosić do Starostwa. Nadmienił, że prowadzone są rozmowy z subregionem w ramach: 
przywrócenia kursów 50 i 64; wspólnego subregionalnego biletu dla podróżnych.

7. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


